
Referat fra generalforsamling lørdag d. 31 maj 2025. 

 

Generalforsamlingen blev afholdt i Ebeltoft Skudehavnen, og der var 10 deltagende både. 
 

1.  Som dirigent blev valgt, Klaus Dalbøge, som konstaterede, at udsendelsen af indkaldelse til 
generalforsamling, var rettidigt udsendt. 

 
2. Formanden oplæste årsberetningen, hvori sidste års træf, var hovedemnet. 

 
3. Kassereren Bente Schmidt, oplæste regnskabet, samt oplyste, at hun havde trukket, 

lagerbeholdning af standere, ud af regnskabet. 
 

4. Efter lidt diskussion, blev kontingentet på 200 kr. fastsat. 
 

5. Valg af bestyrelse. På valg var: 
Claus Elvers - Hansen 
Ole Østergaard Pedersen 

 De blev begge genvalgt. 
Jørgen Nielsen valgte at fratræde, og 
           Charlotte Dalhoff Dalbøge blev valgt i stedet 

 
6. Jonna Groth blev genvalgt som revisor. 

Ole Kirkelund blev valgt som revisor suppleant. 
 

7. Der var ingen indkomne forslag. 
 

8. Under evt. var vi igennem mange emner. 
Der blev talt om, vinter træf, og alle medlemmer opfordres til at komme med input. Der 
kan evt afholdes 2, 1 i Jylland og 1 på Sjælland. 
Der blev debatteret brugerbetaling på træf og arrangementer, hvilket der efter 
afstemning, var flertal for. 
Alle blev opfordret til, at lave opslag på face book siden, for at få gang i den, igen. (Ole 
Ø har lavet en ny side pr 2/6, som forhåbentlig bliver  
lettere, at tilgå). 
Lene + Claus fra Svanemøllen og Susanne & Henrik fra Jyllinge, undersøger sammen, 
muligheder for placering af næste års træf på Sjælland  
Alle medlemmer opfordres kraftigt, til at arbejde på, at skaffe nye medlemmer. 
Charlotte Dalhoff Dalbøge, blev udpeget til,at skrive beretningen fra årets træf. 
Bente Schmidt, læste besked fra La-Mai i Struer, hvor han ønskede os et godt træf, og 
påpegede vi trygt kunne kontakte ham, for hjælp og info, hvis vi skulle komme på de 
kanter. 

 
 
 

Referent: Susan Pedersen 
 
 


